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Jak jste spokojen s roz-
počtem na letošní rok?

Jsem poměrně spokojen,
protože peněz je každý rok
o něco více. Zároveň se na
letošek přesunuly některé
investice z loňského roku,
které jsme nestihli zreali-
zovat, např. parkoviště v uli-
ci Tolstého. To znamená,
že nám zbývá několik in-
vestic z loňského roku
a k nim přibývají nové.
V Olšinkách se v rámci
participativního rozpočtu
udělá oplocení a pergola,
s čímž bude spojena reali-
zace okolních herních
prvků, abychom kompletně
dokončili dětské hřiště.
Dále dáme několik prvků
na dětské hřiště v Sebuzíně,
kde je nutno je obnovit.
Celkově se snažíme, aby
dětská hřiště byla v dobrém
stavu a myslím si, že se
nám to daří. Navíc bychom
chtěli provést rekonstrukci
chodníků v ulici Novoves-
ká, dokončit rekonstrukci
chodníků v Brné a jsme
také rádi, že magistrátu se
podařilo zrealizovat rekon-
strukci chodníků ve Svá-
dově – v letošním roce smě-
řuje na chodníky v okrajo-
vých částech obvodu velký
objem peněz.

To ovšem nejsou jediné
investiční akce…

Máme jich v plánu více.
Na Kamenném Vrchu by
mělo vzniknout psí hřiště.

Vznikne oplocený prostor,
kde budou i prvky pro cvi-
čení psů a další vybavení,
ale především půjde o to,
že lidé ze sídliště získají
chráněné místo pro venčení
svých miláčků. Dále vy-
budujeme již zmíněné par-
koviště v ulici Tolstého,
které určitě místní obyvatelé
přivítají. Navýšila se částka
na mobiliář – mimo jiné
na opravy a výměny poni-
čených prvků. V rámci
údržby zeleně budeme letos
sekat i labské břehy, kde
prakticky nelze nic budovat,
ale chtěli bychom zde lidem
nabídnout místo, kde si mo-
hou posedět a odpočinout
na travnaté ploše.

Jak na vaše aktivity, zej-
ména v oblasti kultury,
reagují občané?

Někteří lidé si vždy bu-
dou na něco stěžovat, ale
převládají spíše pochvalné
reakce. A jsem rád, že kul-
turní akce jsou stabilně na-
vštěvované a počet účast-
níků na nich roste. Kromě
našich standardních akcí
podporujeme i spolky, které
byly v loňském roce opět
velmi aktivní. A zdá se, že
se na tom nic nezmění ani
letos. V tomto roce podpo-
říme finančním darem
i Útulek Fest, který se bude
konat v červnu v cyklo-
kempu v Brné. Také bych
rád zmínil akce jako vítání
nových občánků a gratulace

seniorům, kdy obzvláště
v případě seniorů jde vždy
o velmi příjemná setkání.

Na podzim bude Střekov
z důvodu rekonstrukce
mostu Dr. Edvarda Be-
neše částečně odříznutý
od města. Lze se na tuto
situaci nějak připravit?

Připravuje se na to velice
těžko, protože situace bude
složitá. Snažili jsme se, aby
lidé mohli od nás přecházet
do města. Z letošního roz-
počtu byla navíc zakoupena
plocha u Mariánského mos-
tu, kde vznikne odstavné
parkoviště – nebude to
hned, ale určitě se jeho vy-
budování budeme snažit co
nejvíce urychlit. Pracuje se
na tom, aby MHD měla
absolutní přednost, a tak
lidé určitě sami pocítí, že
jízda autem nebude ideální
volbou. Nutno podotknout,
že most je v katastrofálním
stavu a opravu potřebuje.
Půjde o těžké a ne úplně
krátké období, ale konečně
se podaří vyřešit problém
tradiční spojnice s městem,
kterou po dokončení re-
konstrukce bude opět mož-
no využívat naplno.

Máte nějaké další dlou-
hodobé plány?

Stále je v jednání vybu-
dování obchodního středis-
ka Lidl, kde se zdá, že by-
chom mohli dospět ke zdár-
nému řešení. Důležité také

je, že se dopředu posouvá
projektová dokumentace re-
konstrukce Žukovovy ulice,
která by mohla být dokon-
čena již v letošním roce.

Kromě jubilejního stře-
kovského plesu se v sále
v Brné konal i ples učitelů.
Jaký jste z něj měl pocit?

Ples se velmi vydařil.
Šlo o obnovení tradiční
akce, která se původně ko-
nala za řekou v Apollu, ale
po přerušení z důvodu pan-
demie covidu se již neob-
novila. Naše ZŠ Karla IV.
se toho nakonec ujala, pro-
tože pro učitele jde o velmi
příjemné setkání – což po-
tvrdila i velká účast, kdy
sál byl prakticky vyprodaný.
Už vybíráme termín na příš-
tí rok.

Rozpočet, investice a kulturní akce – zejména o tom jsme hovořili s Mgr. Pavlem Peterkou, starostou

Střekova. Nemohli jsme ovšem pominout ani blížící se opravu mostu Dr. Edvarda Beneše, která se

výrazně dotkne nejen obyvatel Střekova, ale prakticky celého města.

Dětská hřiště, 

kultura a investiční akce
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Historický Střekov objektivem amatérského fotografa

Díky Muzeu města Ústí nad Labem vám v tomto ročníku našeho zpravodaje můžeme opět

nabídnout historické fotografie našeho městského obvodu – tentokrát jde výhradně o tvorbu

kněze a vášnivého amatérského fotografa Rudolfa Jenatschkeho, jenž některé fotografie

i koloroval. Různá zákoutí Ústí nad Labem zachycoval v první polovině minulého století.

Rozestavěný most Dr. Edvarda Beneše ve druhé polovině 30. let 20. století

Postarší pár scházející z brány střekovského hradu ve
30. letech 20. století

Pohled na hrad Střekov z rozkvetlého sadu (30. léta
20. století)

Foto: Muzeum města Ústí nad Labem.
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Na jednání ZMO Střekov dne 7. února 2024 byl usnesením č. 68/8Z/24 schválen návrh rozpočtu

MO Střekov. Následně byl dne 16. února zveřejněn na elektronické úřední desce. V listinné

podobě je rozpočet k nahlédnutí u vedoucí finančního odboru ÚMO Střekov – pro veřejnost

v úřední dny, případně po předchozí telefonické domluvě. 

Pohled na vybrané položky rozpočtu na rok 2024

Základní členění rozpočtu

PŘÍJMY CELKEM 66 694 500 Kč
Tř. 1 – Daňové příjmy 550 000 Kč 
Tř. 2 – Nedaňové příjmy 561 500 Kč 
Tř. 3 – Kapitálové příjmy – 
Tř. 4 – Přijaté transfery 56 583 000 Kč

VÝDAJE CELKEM 78 658 200 Kč 
Tř. 5 – Běžné výdaje 57 530 200 Kč 
Tř. 6 – Kapitálové výdaje

21 127 800 Kč 

SALDO CELKEM -11 963 500 Kč 
Tř. 8 – Financování celkem (změna

stavu na BÚ) 11 963 500 Kč 
V souladu s ustanovením § 4 odst.

5 písm. a) zákona č. 250/2000 Sb.,
o rozpočtových pravidlech územních
rozpočtů, je schodek rozpočtu vyrov-
nán přebytkem finančních prostředků
z minulých let. 

Výběr z položek rozpočtu

Příjmy
Poplatek ze psů: 350 000 Kč 
Poplatek z pobytu: 10 000 Kč 
Poplatek za užívání veřejného

prostranství: 70 000 Kč 
Zpoplatněn je zábor veřejného

prostranství prováděním výkopových
prací, umístěním dočasné stavby
nebo zařízení pro poskytování prodeje
nebo služeb, reklamních zařízení,
stavebních zařízení, cirkusů, luna-
parků apod. 

Správní poplatky: 120 000 Kč 
Do správních poplatků se účtují

i poplatky za vydání rybářského
lístku či výpis ze systému Czech
Point. 

Příjmy z poskytování služeb a vý-
robků: 21 000 Kč 

Jedná se prodej psích známek, dále
platby za fotokopie dokladů posky-
tované ze systému Czech Point. 

Sankční platby přijaté od jiných
subjektů: 125 000 Kč 

Zahrnují platby sankcí a pokut,
které mají sankční povahu.

Převody mezi statut. městy a je-
jich městskými obvody nebo částmi:
49 178 000 Kč 

Jedná se o transfer od Magistrátu
města Ústí nad Labem: 
• dotace na výkon státní správy

a samosprávy a na provoz
(35 518 000 Kč), 

• dotace „vítání občánků“
(300 000 Kč),

• dotace na údržbu zeleně
(12 060 000 Kč), 

• dotace na kulturní aktivity
(300 000 Kč).
MO Střekov – nákup pozemků

u Mariánského mostu:
11 000 000 Kč 

Jedná se o převod prostředků
z MmÚL na nákup pozemku (bývalé
hřiště) u Mariánského mostu 

Výdaje
Čištění a údržba komunikací

(smluvně): 150 000 Kč 
Zajišťovaná zimní údržba komu-

nikací ve správě ÚMO Střekov a ko-
munikací, které nejsou v plánu celkové
údržby města, zejména cesty v „hor-
ních“ částech místních částí Střekova. 

Opravy chodníků a cest ve správě
MO Střekov: 1 500 000 Kč 

Náklady na opravy chodníků, ko-
munikací a cest, které jsou předány
do správy MO; jedná se pouze o fi-
nanční prostředky na řešení havarijních
stavů chodníků, komunikací a cest
(např. chodník v ulici Novoveská,
spojka mezi ulicí Žukovova a nábře-
žím, chodníček v parku U Krematoria,
schodiště ke hradu, přístupové chod-
níčky na sídlišti Kamenný Vrch, chod-
níček v ulici Švabinského na
p. p. č. 1027/1 v k. ú. Střekov).

Opravy památek: 250 000 Kč 
Péče o památky či drobné sakrální

stavby – k realizaci bude vybráno
z variant: 

a) spolufinancování opravy sloupu
sv. Tří králů s pietou (v případě
schválení žádosti o dotaci, KÚ
ÚK);

b) opravy drobných sakrálních staveb
(křížek nad Kojeticemi); 

c) sanace havarijních stavů.
Herní prvky – pořízení nových

do ceny 40 000 Kč: 300 000 Kč 
Pravidelná obměna či výměna roz-

bitých dětských prvků na dětských
hřištích na základě technického stavu,
případně životnosti s ohledem na za-
jištění bezpečnosti uživatelů.

Mobiliář (odpadkové koše, la-
vičky apod.): 300 000 Kč 

Pravidelná obměna městského mo-
biliáře, většinou z důvodu poničení,
případně z důvodu dožití nebo zajištění
bezpečnosti (polámané dřevěné či
plastové díly).

Nákup služeb – vánoční osvětlení
včetně energií, výměna mobiliáře:
850 000 Kč 

Každoroční pronájem a provoz vá-
nočního osvětlení na celém území
Střekova, dále repasování stávajících
světelných prvků a rozšíření vánoční
výzdoby v jednotlivých částech MO
Střekov. Rozšíření vánoční výzdoby
o spádové obce.

ZELEŇ dotace – kompletní údrž-
ba: 8 704 500 Kč 

Náklady na úhradu nákupu služeb
poskytovaných externími dodavateli,
zejména seče, zálivky, úklid listí, vý-
sadba, kácení apod. (činnosti/služby,
které nejsou pokryty pracovníky VPP);
úhrada nákladů na plnění z rámcových
smluv péče o zeleň.

Opravy a údržba budovy ÚMO:
1 500 000 Kč 

Výměna stropních osvětlovacích
těles společných prostor v sekcích,
výměna PVC v sekcích a kancelářích,
generální oprava komínu (havarijní
stav).

Služby – kulturní akce ÚMO
(dotace MmÚL): 300 000 Kč 
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Nákup služeb poskytovaných externími dodavateli
pro kulturní akce, zejména: programové zajištění akce,
technické zabezpečení, ozvučení, osvětlení, propagace,
elektrické připojení, autorské poplatky (OSA), grafické
práce apod.

Nákup služeb – ÚMO: 1 600 000 Kč 
Náklady souvisejí s dodávkou služeb externími do-

davateli, např.: 
• stravenky – zaměstnanci ÚMO;
• přívoz přes řeku Labe (Církvice/Dolní Zálezly);
• pověřenec GDPR a ochrana oznamovatele (Metro-

polnet); 
• služby AVE (svoz a likvidace odpadu), zajištění skar-

tace;
• provozování zdroje tepla a teplé vody (kotelna);
• licence (H.E.R. hlasovací systém, MUNIPOLIS); 
• revize, kontroly, Kontrol s.r.o. (zajištění BOZP +

PO); 
• služby PCO, servis zabezpečovacího systému; 
• platba preventivních zdravotních prohlídek zaměstnanců

ÚMO Střekov; 
• služby související s CCS kartami; 
• zpracování videozáznamu z jednání ZMO; 
• poplatek rozhlas/televize;
• ostatní služby (např. sanitace, inzerce, poštovní při-

hrádka, ubytování při školení, fotografické služby,
mytí oken, čištění a desinsekce apod.). 
Finanční dar – stipendium starosty: 10 000 Kč
Finanční dar poskytovaný studentům UJEP na základě

nominace závěrečné práce v příslušném akademickém
roce. Dar je poskytnut v případě, že závěrečná práce
přináší informace či výsledek studie zaměřené na MO
Střekov, které by bylo možné dále použít pro rozvoj
obvodu či informovanost občanů.

Herní prvky – nové (nad 40 000 Kč): 350 000 Kč 
Obměna za odstraněné staré nevyhovující prvky na

dětském hřišti v Sebuzíně. 
MO Střekov – parkovací stání – Tolstého – investiční

dotace z MmÚL: 1 700 000 Kč 
Realizace parkoviště pro cca 19 osobních automobilů

v ulici Tolstého pod discgolfovým hřištěm 
Nákup pozemku – SŽDC (Střekov): 90 000 Kč 
Plánovaný odkup pozemku p. p. č. 1427/1 v k. ú.

Střekov (mezi ulicemi Litoměřická a Ke Hradu) od
Správy železniční dopravní cesty, s. o., kde stále čekáme
na dokončení administrativního procesu ze strany SŽDC.
Jedná se o jedinou přístupovou cestu k dalším pozemkům
ve správě MO Střekov (p. p. č. 1429, 1430 a 1436). 

Revitalizace parku Kamenný Vrch: 160 000 Kč 
Příprava studie pro následnou revitalizaci parku

v mezisídlišťním prostoru spojená nejen s úpravou
stávající zeleně, ale i cest, mobiliáře a architektonických
prvků (socha, vodní prvek).

Nákup pozemků u Mariánského mostu (dotace
MmÚL): 11 000 000 Kč 

Plánovaný odkup pozemků p. č. 2952/1; 2952/6;
2952/9; 2952/10 a 2952/11 vše v k. ú. Střekov.

Kotelna pro bytové domy Zeyerova/Varšavská:
4 000 000 Kč 

Výměna zdroje vytápění objektu bytových domů
Varšavská a Zeyerova včetně úpravy rozvodů vodovodu
a plynovodu. 

Psí hřiště pod krematoriem: 725 000 Kč 
Realizace psího hřiště na pozemku TTP pod hřbitovem

spočívající v oplocení dané plochy pro volný pohyb
psů, zajištění proti prasatům a doplněním drobným
mobiliářem (lavičky, koše na psí exkrementy a prvky
pro cvičení psů).

Rekonstrukce chodníku v Brné: 1 800 000 Kč 
Rekonstrukce stávajícího chodníku v ulici Sebu-

zínská ve správě ÚMO Střekov spočívající ve výměně
stávajícího asfaltového povrchu a nevyhovujících ob-
rubníků za nový povrch ze zámkové dlažby spolu
s obrubníky. 

Participativní rozpočet SMÚL 
Vyhlídka Skalka Antona Tscherneye ve Svádově 

• investiční výdaje 202 800 Kč 
• úprava plošiny a odstranění náletových dřevin, osazení

místa originální lavicí z dubu, instalace infotabule,
turistické značení od konečné MHD k vyhlídce (Bu-
dovskému vodopádu) 
Pergola pro kulturní a společenské aktivity – Ol-

šinky 
• investiční výdaje 500 000 Kč 
• realizace pergoly pro kulturní a společenské aktivity

místního obyvatelstva a trávení volného času na
zdejším dětském hřišti a sportovišti 
Oplocení dětského hřiště v Olšinkách 

• investiční výdaje 600 000 Kč 
• výměna stávajícího oplocení dětského hřiště a spor-

toviště za nové 



Pavel Kvasil – legendární kajakář,
ale také vynikající šachista, fotbalista,
hokejista a vaňovský štamgast – ode-
šel 8. února letošního roku ve věku
84 let do sportovního nebe. Jak na
něj vzpomíná jeho syn Pavel? „Od
útlého dětství jsem jezdil v kajaku

a sesbíral jsem i nějaké ty úspěchy.
Věnoval se mi nejen jako otec, ale
i jako více či méně osobní trenér,
byť oficiálně nikdy nikoho netrénoval.
Můj život se zpočátku zkrátka odvíjel
v loděnici – v kajaku jsem poprvé
seděl asi ve čtyřech letech.  Na tátu

mám spoustu vzpomínek. Možná
i proto, že jsem od věku pěti nebo
šesti let vyrůstal bez mámy, mám
jen pozitivní vjemy. Nikdy jsme neřešili
žádné konflikty, vše se řešilo v pohodě.
Měli jsme k sobě vzájemný respekt.
Nikdy jsem neměl nic zakázaného
a od útlého věku jsem si mohl a měl
dělat na vše vlastní názor. Sice byl
vrcholový sportovec, ale vedl mě i ke
vzdělání a manuální zručnosti. Chatu
v Brné postavil vlastníma rukama,
ale už jako malý jsem mu pomáhal.
Individuální vrcholový sport byl ide-
ální pro jeho vůli nepodvolit se. Vždy
byl férový, což i mě vedlo k tomu, že
jsem dokázal přiznat vlastní chyby.
Stručně řečeno to byl obrovský cha-
rakter, který nikdy nic nepoužil proti
ostatním. A pro okruh rodiny a ka-
marádů by dýchal – a to nejen z lo-
děnice. Samozřejmě by se našlo i pár
vrtochů, ale kdo nemá? Ovšem jeho
chování mělo vždy šmrnc a pokaždé
se ukázalo, že pro dané rozhodnutí
byl dobrý důvod.“
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Sport/Volby

V souladu s ustanovením § 16
odst. 1, písm. c) a písm. f) zákona
č. 62/2003 Sb., o volbách do Ev-

ropského parlamentu a o změně ně-
kterých zákonů, ve znění pozdějších
předpisů, je stanoven minimální

počet členů okrskových volebních
komisí včetně zapisovatelů a počet
a sídla volebních okrsků v městském
obvodě Ústí nad Labem – Střekov.
Volby se konají 7. a 8. června. Zá-
jemci o účast ve volební komisi se
mohou hlásit na ÚMO Střekov.

Číslo okrsku Sídlo volebního okrsku Minimální počet členů OVK 
4001 Úřad městského obvodu, Národního odboje 15 6 
4002 Česká pošta, zasedací místnost ZMO, Žukovova 15 6 
4003 Česká pošta, zasedací místnost ZMO, Žukovova 15 6 
4004 ZŠ Kamenný Vrch, Nová 1432/5 6 
4005 ZŠ Kamenný Vrch, Nová 1432/5 7 
4006 ZŠ Karla IV. 1024/19 5 
4007 ZŠ Karla IV. 1024/19 6 
4008 ZŠ Karla IV. 1024/19 6 
4009 ZŠ Karla IV. 1024/19 7 
4010 ZŠ Karla IV. 1024/19 7 
4011 ZŠ Karla IV. 1024/19 6 
4012 ZŠ Karla IV. 1024/19 6 

4013 (změna volební místnosti!) ZŠ Karla IV. 1024/19 6 
4014 ZŠ a MŠ Brná, Jitřní 277 8 
4015 TJ Svádov – Olšinky, Vítězná 278 5 
4016 MŠ Svádov, Svatojakubská 94 7 
4017 Vila Sebuzín, Sebuzín č. p. 115 6 

Volby do Evropského parlamentu

Vzpomínka na legendu ze Svádova
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Na tomto místě bychom chtěli
srdečně poděkovat všem, kteří nám
pomáhali s přípravou a organizací
plesu, věnovali výhry do losování
či nás podpořili jiným způsobem.
A samozřejmě se již nyní těšíme na
příští rok, kdy se bude konat
XXXI. ročník střekovského plesu.

V pátek 16. února rozzářil a roztančil Větruši již XXX. ročník střekovského plesu. Hotel Větruše

sice není na Střekově, ale jde o tradiční místo konání plesu – i proto, že Střekov je z něj vidět

jako na dlani (což je parafráze neoficiálního podtitulu této akce). Celým večerem provázela

návštěvníky hudba kapely Brass Bombers, k níž se v jedné části přidala hostující Petra Janů se

směsí svých dobře známých hitů. O předtančení se postarala taneční skupina Freedom a živé

a dynamické půlnoční překvapení zajistila dvojice Jan Onder a Natálie Otáhalová. Hudební část

večera doplnila Cimbálová muzika Dušana Kotlára.

Jaký byl 
jubilejní střekovský ples



„Naše centrum vzniklo s podporou
neziskové organizace K srdci klíč,
která pracuje především s lidmi bez
domova a provozuje velký počet azy-
lových domů. Osobně pro tuto or-
ganizaci realizuji projekty zaměřené
na zabydlování lidí, kteří nemají do-
mov, a další sociální programy. Ná-
pad na vznik našeho centra vznikl
v souvislosti s projektem zabydlování
lidí bez domova v Chomutově, kde
jsem podobný projekt viděla. A pře-
nesla jsem tento nápad do Ústí nad
Labem, kde bydlím. Nejde o moji
hlavní podnikatelskou aktivitu, pro-
tože v současnosti nepokrýváme ani
náklady a spíše centrum dotujeme
z jiných projektů,“ říká Michaela
Nováková, provozovatelka Reuse
centra Střekov. Společně s proda-
vačkou jsou v centru jako dobro-
volnice. V nabídce je pestrá škála
věcí, ovšem rozhodně největší po-

ptávka je po vybavení do domác-
nosti – od nábytku po elektroniku.
Možná až překvapivě není „tahou-
nem“ nabídky oblečení, ale nábytek
(ale například i záclony). A lidé
mnohdy chodí sami s žádostí o radu
nebo vlastní poptávkou. „Nedávno
měli studenti početnou návštěvu
a potřebovali židle, tak jsme jim je
půjčili na víkend,“ usmívá se Dana
Rybárová, která v centru působí jako
prodavačka a dobře zná okolí, protože
bydlí nedaleko. A na dobrovolnictví
je zvyklá, protože dlouhodobě pů-
sobila v charitativních organizacích.

Zvláštností Reuse centra Střekov
je, že zatímco většina ostatních po-
dobných projektů se zaměřuje přede-
vším na snížení dopadu na životní
prostředí, zde je i díky aktivitám
provozovatelky v popředí spíše so-
ciální oblast. Nacházejí si sem cestu
méně majetní lidé i z dalekého okolí –

nejen přímo z Ústí nad Labem, ale
například i z Litoměřic. A nejen fy-
zické osoby, ale i dětské domovy
nebo Klokánek.

V současnosti je v plánu projekt
mini stěhovací služby s působností
v Ústí nad Labem. „Lidé mnohdy
nestěhují obrovské kusy nábytku,
případně jim nevadí, že musejí jet
z místa na místo několikrát. Což by
nám mohlo přinést nějaký příjem,
který by pokryl poplatky a čas pro-
davačky,“ podotýká Nováková.
O ceně této služby ještě není roz-
hodnuto, ale stejně jako v případě
prodávaných věcí a s ohledem na
klienty půjde o mírný poplatek, který
rozhodně nebude dosahovat výše
cen běžných stěhovacích firem –
s tím, že půjde také o to, zda bude
nutno poskytnout komplexní službu
včetně naložení a vyložení, nebo
jen odvoz. 
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Projekt

Ve střekovské Truhlářově ulici, poblíž pošty, vzniklo zbrusu nové Reuse centrum, kam můžete

donést či dovézt použité věci, např. oblečení, kočárky, lednice, vybavení do domácnosti či

nábytek – následně poslouží zejména těm méně majetným, kteří uhradí symbolický poplatek.

Pro nový život starších věcí
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Neznáte? To je velká chy-
ba. Miloš Jíra je muzikant,
bavič, sbormistr a bylo by
možno jmenovat idalší oblasti
lidské činnosti. Spolek Veselá
Brná v letošní sezoně uspo-
řádá cyklus koncertů skupiny
Ústecký výběr. Pořady se

budou jmenovat „Všeho smí-
rou, vlastně s Jírou“. První
koncert se uskuteční v sobotu
18. května, a to v restauraci
V zahradě v Brné. Ústecký
výběr si pozval hosta, sbor
Baby di Brná. Pěvecké těleso
žen, které mají kladný vztah
k Brné a ke zpěvu a kde
šéfuje po umělecké stránce
Miloš Jíra. Baby di Brná

v loňském roce podruhé zpí-
valy na Štědrovečerním zpí-
vání v Brné, na Indiánském
dnu a také na koncertě Spi-
rituál kvarteta. A byl to ob-
rovský úspěch! U diváků
i u Spirituál kvarteta. Můžete
prožít příjemný májový so-
botní podvečer s Ústeckým
výběrem a jejich hostem,
Baby di Brná. 

Znáte Jíru? 

• rýže
• uzený bok
• cibule
• olej
• kysané zelí
• koření – pepř, bobkový

list, nové koření, sladká
paprika

Nejdříve dáme vařit
rýži. Cibuli si nakrájíme
na kostičky a osmahneme
na oleji, přidáme nakrá-
jený uzený bok a vše
znovu orestujeme. Po
chvíli (cca 5 minutách)
přidáme kysané zelí
a znovu orestujeme. Při-
dáme koření a podlijeme
vodou. Vše dusíme do
změknutí, poté smícháme
směs zelí a masa s uva-
řenou rýží dohromady
a podáváme.

Placky – smícháme
0,5 kg hrubé mouky,
250 ml vody, kypřící prášek
a sůl podle chuti. Když je
těsto hotové, odtrháváme
z něj stejně velké kousky,
které následně rozválíme
na placky, které pak opé-
káme z obou stran na suché
pánvi, dokud se na nich
neobjeví zlatavá oka.

U tohoto receptu nemáme
přesné míry, vše tedy od oka
a podle počtu strávníků.

Dobrou chuť!

Recept z redakční pošty

ŠAHH s plackami



10

Z radnice

10

Napsali nám zastupitelé

Na posledním únorovém střekov-
ském zastupitelstvu byla opět otevřena
otázka vysoké ceny tepla pro občany
Střekova. Na dotaz veřejnosti, proč
primátor zvedl ruku pro rozdělení
města na dvě cenové lokality, a tak
umožnil rozdílné ceny tepla v ne-
prospěch obyvatel Střekova, pan pri-
mátor odpověděl: „V roce 2022 Ener-
getický regulační úřad rozhodl, že
změní pravidla, která platila do té
doby pro ocenění jednotlivých te-
pelných zdrojů v rámci jednoho města,
tj. ČEZ Teplárenskou a Energy. Do
té doby vždy platilo, že se to sečte
a podělí půlkou. ERÚ v roce 2022
rozhodl, že jakýkoli dodavatel tepla,
který má více energetických zdrojů,
musí kalkulovat ceny podle nákladů,
které vznikají jednotlivým dodava-
telům tepla – je to regulované, jed-
notliví dodavatelé musí kalkulace
nechat schvalovat ERÚ. Jednotliví
dodavatelé zpracovali svoje kalkulace,
ERÚ je schválil a následně dodavatel
THMÚ provedl kalkulaci pro ma-
loodběratele právě podle těchto zásad.
Poté následovalo podání stížností na
ERÚ. ERÚ šetří dlouho, to neovliv-
níme, je to státní úřad, je naprosto
nezávislý, mám informace z tohoto
roku, že ERÚ schválil před koncem
roku všechny ty kalkulace tak, jak
byly. To znamená, že je to v pořádku.
ERÚ schválilo Energy vyšší cenu,
přestože má vyšší cenu, a tak vám
nemůže THMÚ dat nižší ceny proto,
protože THMÚ odebírá od Energy.

Z jakého důvodu jsem zvedal či
nezvedal ruku pro cenu tepla na
valné hromadě, kde zastupuji město –
ruku jsem nezvedal pro cenu tepla
pro rok 2024, ale ve společenské
smlouvě je jasně definováno, že pokud
není pětašedesát nebo třiašedesát
procent rozhodujících schváleno, což
nebylo, tak o ceně rozhodují, protože
musí rozhodovat, rozhodují pouze
jednatelé, čili výkonný orgán té or-
ganizace. Takže moje nezvednutá

ruka na cenu tepla pro tento rok
neznamená vůbec nic. Organizace
THMÚ, která je pod kontrolou ERÚ,
tak konala tak, jak konat měla.“

Ve skutečnosti je to ovšem ji-
nak.

Valná hromada Tepelného hos-
podářství přijala 26. 6. 2023 roz-
hodnutí o změně společenské smlou-
vy, kdy s účinností od 1. 7. 2023 se
po 30 letech město Ústí nad Labem
zastoupené primátorem Petrem Ne-
dvědickým fakticky vzdalo práva
ovlivňovat cenu tepla pro svoje
obyvatele. Do té doby mělo poslední
slovo ohledně výše ceny tepla vždy
město Ústí nad Labem a bez jeho
souhlasu nebyla změna ceny přijata.
Nebyla to vždy asi jednoduchá jed-
nání, ale v principu byli občané
města chráněni ustanovením ve spo-
lečenské smlouvě, že valná hromada
Tepelného hospodářství rozhoduje
o ceně tepla tak, že musí souhlasit
2/3 společníků – za situace, kdy
město mělo a má o něco menší ma-
jetkový podíl než ČEZ. Primátor
tak v létě 2023 jednal a rozhodl
bez pověření zastupitelstva, bez
možnosti diskuse k tak citlivé so-
ciální otázce, kterou jeho předchůdci
vždy ctili. 

Cena tepla pro všechny občany
Ústí nad Labem tak může být od té
doby stanovována pouze jednateli
společnosti, kteří mají ze zákona
povinnost „jednat s péčí řádného
hospodáře ve prospěch společnosti,
jejímž jménem jednají“, tedy pouze
s přihlédnutím k maximalizaci pro-
spěchu dodavatele tepla – Tepelného
hospodářství – a bez možnosti ovliv-
nění její výše a dopadu na obyvatele
města vetováním nesouhlasného ná-
růstu zástupci města. Jak si tedy vo-
lení zástupci města představují svou
práci ve prospěch občanů, kteří je
zvolili?

Není pravda, že Tepelné hospo-
dářství při výpočtu nákupní ceny

tepla sčítalo ceny tepla ČEZ Te-
plárenské a Energy a výsledek „dě-
lilo půlkou“.

Vždy se do výsledné ceny tepla
počítal vážený průměr podle objemu
nakoupeného tepla.

Není pravda, že Tepelné hospo-
dářství muselo cenu rozdělit na
dvě cenové lokality a že cena tepla
musí být tak vysoká. 

Podle Energetického regulačního
úřadu musí dodavatel tepla prodávat
teplo za cenu, do které se promítnou
pouze ekonomicky oprávněné ná-
klady, přiměřený zisk a daň z přidané
hodnoty. ERÚ tak pouze hlídá ma-
ximální cenu tepelné energie, kterou
může dodavatel uplatňovat vůči od-
běratelům. Nesmí tak dodávat za
cenu vyšší, než umožňují cenové
předpisy. Dodavatel má právo, nikoli
však povinnost, veškeré ekonomicky
oprávněné náklady a přiměřený zisk
v jeho maximální výši uplatnit v kal-
kulaci ceny tepelné energie.  

Pro rok 2023 se Tepelné hospo-
dářství s posvěcením primátora roz-
hodlo rozdělit město na dvě cenové
lokality. K tomu bylo Tepelné hos-
podářství sice oprávněno, ale opět
to nebyla povinnost. 

ERÚ po prošetření stížností od
řady koncových odběratelů dospěl
k závěru, že výši přiměřeného zisku
Tepelného hospodářství lze označit
za souladnou s cenovým rozhodnu-
tím. U společnosti Energy dosud ne-
bylo ukončeno šetření ze strany ERÚ,
protože věc byla předána ke správ-
nímu řízení ve věci možného spáchání
přestupku podle zákona o cenách.
Do doby konečného rozhodnutí ERÚ
bližší informace neposkytne. Obecně
však konstatoval, že na cenu tepelné
energie měly nemalý vliv i předpo-
kládané náklady na nákup povolenek
k emisím skleníkových plynů. 

Pro rok 2024 zahrnul ERÚ do
plánu kontrol prověření správnosti
měření výměníkové stanice Kamenný

V tichosti schválená společenská
smlouva nadále poškozuje občany městského obvodu

Střekov při dodávce tepla od Tepelného hospodářství



Už v roce 2020 jsme jako opoziční
zastupitelé za PRO! Ústí iniciovali
zpracování studie, která by prověřila
možnosti přemostění řeky. Upozornili
jsme přitom na příležitost obnovy
druhé lávky na železničním mostě
blíž ke zdymadlům, která byla zde-
montovaná za povodní v roce 2002.
Bylo by nutné ji rozšířit a napojit ná-
jezdy na cyklostezku. Dle našeho
předpokladu by to byla ekonomicky
a technicky nejméně náročná varianta
a majitel mostu, Správa železnic, byl
takovému nápadu nakloněn. Dnes už
by se po druhé lávce mohli prohánět
cyklisté. Žádná studie však nikdy ne-
vznikla, přestože v rozpočtu na rok
2020 pro tento účel byla vyčleněná
i dostatečná suma peněz. Naopak:
město nedlouho potom za 4,5 milionu
korun rekonstruovalo zchátralá scho-
diště na stávající lávku pro pěší a při-
tom definitivně druhou lávku odřízlo
od přístupu z obou břehů.

Abych byl spravedlivý, vedení
města tehdy proklamovalo, že postaví
novou lávku mezi Benešovým a že-
lezničním mostem a do rozpočtu na-

vrhlo 5,5 milionu korun na projekto-
vou přípravu. Po diskusích s opozicí
nad rozpočtem vznikla shoda na změ-
ně účelu této částky pro studii pro-
veditelnosti možných alternativ pře-
mostění právě včetně využití želez-
ničního mostu. Bohužel v roce 2020,
ale ani v dalších letech radnice ne-
přistoupila k realizaci vize, a to ani
v podobě stavby nové lávky.

Stále si myslím, že železniční most
skýtá nevyužitý potenciál jako alter-
nativní přechod přes řeku i pro cy-
klisty. A přestože už z časových dů-
vodů bohužel není šance ho využít
v době uzavření Benešova mostu,

stálo by za to pracovat s ním i pro
další léta. Bez ohledu na to, že možná
do dvaceti let starý most nahradí
nová konstrukce vysokorychlostní
trati.

Co ještě stojí za zmínku, je eko-
nomická náročnost takového projektu.
Zatímco u stavby nových mostů se
státní dotace pohybuje do 80 % ná-
kladů, při rekonstrukci stávajících
mostních konstrukcí to může být
i 100 %. Město by tak do úpravy že-
lezničního mostu nemuselo ani vkládat
žádné závratné sumy.

Martin Krsek, zastupitel (PRO! Ústí),
senátor Parlamentu ČR

Z radnice

11

Napsali nám zastupitelé

11

Proč bude lávka pro pěší přes Labe jen provizorní? To je souhrou technických a ekonomických

limitů a částečně i nepříliš vřelých vztahů mezi vedením města a kraje. Proč ale město samo

nenabídlo trvalé řešení alternativní cesty pro pěší a cyklisty nejen po dobu uzavření mostu

Dr. Edvarda Beneše?

Druhá lávka na železničním mostě leží ladem

Vrch, protože ve fakturách Tepelného
hospodářství se často objevuje údaj
o příliš vysokém podílu naměřené
mokré páry v porovnání s párou su-
chou, což znamená podstatně menší
věrohodnost naměřených hodnot,
faktický přechod na obchodně do-
hodnuté objemy a v konečném dů-
sledku účtování objemu tepla, které
fakticky nebylo vůbec dodáno. 

Jak ERÚ konstatoval, vzhledem
ke složitosti a rozsáhlosti problema-
tiky si uzavření záležitosti Energy
vyžádá delší časové období.

Po přenesení pravomocí rozhodo-
vat o ceně tepla na jednatele Tepel-
ného hospodářství již nic nebrání

v maximalizaci zisku, protože jed-
natelé jsou povinni dbát péče řádného
hospodáře. 

Pro představu, jak přiměřený může
být zisk, stačí porovnat cenu tepla
za 1 GJ v roce 2000 ve výši
cca 200 Kč a cenu za 1 GJ v roce
2023 ve výši 1 148 Kč, což předsta-
vuje nárůst o cca 470 %. Cena
1 m³ teplé vody vzrostla z cca 87 Kč
v roce 2000 na 624,42 Kč v roce
2023, což je nárůst o cca 617 %.
Míra inflace za toto období se po-
hybovala zhruba kolem 3 % (s vý-
jimkou roku 2008, kdy probíhala fi-
nanční krize, kdy byla míra inflace
přes 6 %). Měla v kritickém roce

2023, kdy míra inflace přesahovala
15 %, skutečně vliv na bezprece-
dentní nárůst ceny tepla na Střekově
o 68 % ve srovnání s rokem 2022
pouze inflace, nebo to byly zejména
jiné důvody? 

Tepelné hospodářství prodalo
v roce 2002 až 2003 tepelnou energii
v objemu cca 1,543–1,607 mil. GJ
se ziskem 6,831–7,317 mil. Kč.
V roce 2022 byl prodej tepelné ener-
gie pouze ve výši 865 000 GJ se zis-
kem 18,501 mil. Kč. 

S přihlédnutím k výše uvedeným
skutečnostem si pečlivý čtenář svůj
úsudek udělá zajisté sám!

Eva Outlá, zastupitelka (PRO! Ústí)



Co tě nejvíc baví na práci s dět-
mi?

Pravděpodobně to bude, jak se
usmívají, když jsou spokojené, jelikož
radost jde oběma směry.

Jaké to je dělat praktikanta dětem
jen o pár let mladším, než jsi sám?
Je to jiné, než s těmi menšími?

Je to určitě složitější, děti v pubertě

jsou drzejší a často mě berou spíš
jako svého kamaráda než jako osobu
v této situaci nadřazenou.

Zažil jsi někdy chvíle, kdy sis řekl,
že už to nechceš dělat?

Spíše ne, maximálně když mám
na starost kluky, kteří jsou jen o troš-
ku mladší a moje rozkazy neberou
vážně, dělají si, co chtějí, a pak
člověk neví, co s nimi.

Budeš pokračovat jako praktikant
nebo v budoucnu i samostatný ve-
doucí?

Praktikant ano, jinak záleží na
tom, jestli budu tuto práci chtít dělat
i jako kariéru, protože jako student
nejsem schopen zaujmout tolik dětí
najednou, natož vymyslet zajímavý
program jako moje nadřízené.

Samotný tábor byl plný her – ven-
kovních i vnitřních – výletů po blíz-
kém okolí a tvořivých aktivit, z nichž
asi nejvíc děti zaujalo tvoření šperků
z polodrahokamů a korálků a malování
horkým voskem neboli enkaustika.
Venku se pak pořádně „vyřádily“ při
volnočasových hrách s Ríšou na trav-
natém hřišti přímo u Centra nebo na
herních prvcích u svádovské pergoly.  

V současné době v Hnízdě za fi-
nanční podpory magistrátu probíhají
přípravy na čtyři týdny letních pří-
městských táborů. Program prvních
dvou je volně inspirovaný filmem
Hvězdná brána a děti v něm zamíří
ke vzdáleným planetám, druhý tá-
borový cyklus bude věnován hledání
pirátského pokladu. Pokud rodiče
hledají zajímavé trávení prázdnin,
nabízí se jim tato možnost. 
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Vzdělávání

Návštěva Matějské pouti
Jako již každoročně jsme se s na-

šimi dětmi z dětského domova zúčast-
nili „Dne pro handicapované“ v Praze
na Matějské pouti. 

Po mnoha letech nám počasí přálo.
Slunce svítilo a teplota byla ideální
na výlet. Při příchodu na místo se
všem dětem rozsvítily oči! To množ-
ství atrakcí a lákadel! Velké dívky
spěchaly na holandské adrenalinové
atrakce, menší děti se zabavily ve
strašidelném hradě, na lochnesce,

autodromu nebo kolotoči. Tou správ-
nou tečkou na závěr byla jízda na
ruském kole a překrásným výhledem
na Prahu.

Jak jsme si přečetli, tradice pražské
Matějské pouti je dlouhá. První
zmínky najdeme v archivech Národní
knihovny už z roku 1595. Původně
šlo dokonce o první jarní pouť nejen
v Praze, ale v celé Evropě. Letošní
ročník byl tedy již 429. v pořadí. 

Moc děkujeme pořadatelům za

možnost přijet a pokořit zmíněné
atrakce a děkujeme i naší paní ředi-
telce, že nám dala tuto šanci.

Rok 2024 je v plném proudu a stejně tak i aktivity v centru Hnízdo, kde mají za sebou již první

úspěšné tvořivé soboty – během nich se tvořily skleněné svícny či papírová srdce a zdobila se

velikonoční vajíčka, mísy s osením… Souběžně se zde připravovalo několik žáků devátých tříd na

přijímací zkoušky na střední školy, další se zdokonalovali v angličtině nebo češtině a nadále

probíhala spolupráce s Dětským domovem Střekov. Lektorky pro děti pravidelně připravovaly

zajímavé tvořivé dílny a pozvaly je také na tradiční příměstský tábor o jarních prázdninách,

kterého se již poněkolikáté zúčastnil i praktikant Ríša, student druhého ročníku střední průmyslové

školy. Zajímalo nás, jak se mu se všemi dětmi pracovalo.

Hnízdo dětem



Na naší škole (ZŠ Nová) se před
několika týdny učitelé dohodli, že
založí klub pro děti, které se chtějí
ve volném čase rozvíjet, vzdělávat
a věnovat smysluplným věcem. Klub
nese název Badatelský klub – Íkvou-
ni, mezi sebou si říkáme IQ klub. 

Jsme skupina o devíti žácích z rů-
zných ročníků druhého stupně. Se-
tkáváme se v úterý a ve čtvrtek
a sami si určujeme, čemu se budeme
věnovat. Zaměřujeme se hlavně na
sport, pohyb a ekologii, ale do bu-
doucna máme i spoustu jiných plánů.

Zapojíme se do ekologických akcí,
jako je Ukliďme Česko v rámci Dne
Země. Navrhli jsme, abychom v dub-
nu společnými silami uklidili v lesíku
blízko školy. 

Zajišťujeme také školní program
pro spolužáky. Snažíme se motivovat
mladší žáky k pohybu. Někteří z nás
byli na Noci s Andersenem pro 1. stu-
peň a zajistili sportovní program.
Seznamovali jsme děti s basketbalem,
volejbalem a stolním tenisem. Pod-
porujeme děti, aby si našly zalíbení
ve sportu, a naším cílem je, aby ne-

seděly celé dny u počítače. Do konce
školního roku máme v plánu zorga-
nizovat pro družiny v naší škole
sportovní odpoledne, během kterého
budou mít možnost vyzkoušet si
mnohem více než na Noci s Ander-
senem, kde jsme byli omezeni dalším
programem, časem i počtem účast-
níků. U starších žáků chceme pro-
pagovat výzvu 10 000 kroků, do
které se plánujeme přidat. V klubu
panuje dobrá nálada a pozitivní ener-
gie, spolu se zápalem do akcí a mo-
tivací našich spolužáků. Snažíme se,
aby naše práce padla na úrodnou
půdu. Máme v plánu pokračovat
s klubem i v příštích letech.

Lucie Žižková, 8. A, ZŠ Nová

Vzdělávání

13

Miniškolička na základní škole
Na ZŠ Karla IV. v Ústí nad Labem

se pravidelně scházejí budoucí
prvňáčci v takzvané Miniškoličce.
Zde mají možnost seznámit se s pro-
středím školy a zahrát si na skutečné
školáky. Zábavnou formou si pro-
cvičují správné vyjadřování, slovní
zásobu, sluchové i zrakové vnímání,
správný úchop tužky, grafomotoriku,
matematickou představivost a další
dovednosti budoucího prvňáčka. 

Oslovili jsme střekovské mateřské
školy a rodiče předškoláků s na-

bídkou řady aktivit, které mohou
pomoci s přechodem dětí z mateřské
na základní školu. Vedle zmíněné
Miniškoličky to jsou i návštěvy
předškoláků ve škole, využívání
školní tělocvičny během celého
školního roku a prezentace pedagogů
školy na schůzkách s rodiči před-
školáků. Věříme, že tím usnadníme
budoucím prvňáčkům vstup do první
třídy. 

Mgr. Gabriela Zeman 
a Mgr. Petra Průšová

Nový klub pro děti

Učit se ve venkovním 

prostředí – nová šance pro žáky ZŠ Brná
Základní škole Jitřní v Brné se po-

dařilo získat finanční dotaci na vybu-
dování přírodní učebny, a tak se může
pyšnit zcela novou venkovní třídou,
která bude poskytovat kryté prostory
pro uskutečňování výuky blíže přírodě.
Bude sloužit žákům a pedagogům ne-
jen v době výuky, ale i pro volnočasové
aktivity školní družiny, pro uskuteč-
ňování projektových dnů a setkávání
s rodiči. Tato přírodní učebna nabídne
prostor pro kreativní a interaktivní

učení podporující zvídavost a objevo-
vání.

Naše vize je jednoduchá: dostat
děti ven, kde se mohou plnohodnotně
učit a zároveň si hrát v přírodním pro-
středí. Máme štěstí, že škola disponuje
rozlehlou zahradou, která se stane no-
vou učební plochou. Při vzdělávání
dětí zdůrazňujeme důležitost spojení
s přírodou. Díky této iniciativě budeme
schopni poskytnout zážitkové učení
vedoucí ke skutečnému porozumění

řešeného problému, k rozvíjení fantazie
a tvořivosti a překonávání překážek.

Těšíme se na začátek této nové fáze
ve výuce našich dětí a věříme, že
učení v přírodě přinese mnoho ovoce
v podobě radosti ze znalostí a silného
propojení s okolním světem. Nadšeně
očekáváme, že se naše školní zahrada
stane nejen místem učení, ale i zdrojem
nezapomenutelných zážitků pro naše
žáky!

ZŠ a MŠ Jitřní, Brná
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Pro volnou chvilku

Spoj čisla 1–62 a uhodni, jaká budova z blízkého okolí Střekova je na obrázku.

Spoj čisla 1–110 a uhodni, jaká vila z blízkého okolí Střekova je na obrázku.

Řešení z minulého čísla: budova staré hlavní ústecké pošty a kostel sv. Vavřince v Hrbovicích
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Střekovinky, periodický tisk územního samosprávného celku. Informační zpravodaj Městského obvodu Ústí nad Labem –
Střekov, www.strekov.cz. Vychází pětkrát ročně. Číslo 2/2024 vyšlo 15. dubna 2024. Zdarma. Náklad 7 000 ks výtisků.
Vydavatel: Statutární město Ústí nad Labem, Městský obvod Ústí nad Labem – Střekov, Národního odboje 794/15, 400 03
Ústí nad Labem, IČO: 815 31. Foto na titulní straně: Lidická hrušeň v parku u Činoherního studia. Redakční rada:
Mgr. Aleša Kymličková, Mgr. Hana Melzerová, MBA, Mgr. Romana Pfefferová, Mgr. Tomáš Tulinger, Mgr. Eva Železná.
E-mail: redakce.strekov@mag-ul.cz.Výroba a distribuce: SAMAB PRESS GROUP, a.s. Evidenční číslo MK ČR E 12938.

Tato ústecká rodačka byla legendou české atletiky. Svému městu i klubu byla vždy věrná a odmítala
nejrůznější nabídky přestupů, např. do Prahy. Její hlavní disciplínou byl běh na 800 metrů, ale závodila
i na kratších tratích a ve štafetách. V letech 1951–61 byla na své hlavní trati jedničkou v rámci
Československa. Jmenovala se...

Tajenku křížovky (společně s kontaktem na sebe) pošlete do 17. května 2024 na e-mailovou adresu
redakce.strekov@mag-ul.cz. Ze správných odpovědí vylosujeme tři čtenáře, kteří získají dárkový baliček.
Tajenka z minulého čísla: Jaroslav Foglar.

Naše škola v tomto roce oslaví
50. výročí od svého založení. Oslava
tohoto výročí se uskuteční dne
20. června 2024 od 15 hodin v areálu
naší základní školy. Očekáváme, že
tato slavnostní událost bude nejen
příležitostí ke vzpomínkám na mi-

nulost, ale také nám umožní ukázat
propojení školy a obce a prezentovat
vzájemnou spolupráci.  

Výzva absolventům ZŠ a MŠ Brná
Jste absolventem naší školy a máte

za sebou fascinující profesní cestu

nebo životní příběh? Sdílejte s námi
váš osud a poskytněte inspiraci všem,
kteří také hledají, a to jako součást
oslav 50. výročí od založení školy,
jenž připravujeme. Podělte se s námi
o vaše zkušenosti a motivujte sou-
časné žáky.

Svůj příběh můžete poslat na 
e-mail diusova@zsamsbrna.cz.

Oslava výročí založení školy v Brné
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